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Besluitenlijst 

van de hybride vergadering van de  

Adviesraad Sociaal Domein Rijswijk (ASD)  

d.d. 11 december 2024 

Aanwezig: Arnoud van Drunen (voorzitter), Els Kamphuis, Emmy Meurs, Hanny van Dijk, Lauren van 
Damme, Gerard Koster, Thomas Miog, Ellen Wesseling, Albert Hol, Magriet van Leuveren (verslag 
Lauren van Damme) 
Afwezig: Wendy Smaal 
 

Aanwezig bij Toelichting begroting van 2025 en resultaten van 2024: Gertjan Willems 

Aanwezig bij Voortgang van het programma vernieuwing financiële dienstverlening: Brigitte de Niet  
 
Aanwezig bij Re-integratieverordening Participatiewet Rijswijk 2023: Sudesh Bisoendial  
 

Opening 

Dit is een bijzondere vergadering: Gerard Koster, Ellen Wesseling, Albert Hol en Margriet van 
Leuveren sluiten voor de laatste keer aan.  
 
Vaststellen agenda 

Er zijn geen wijzigingen.  
 
Presentaties/toelichting ter informatie 

Toelichting begroting van 2025 en resultaten van 2024 met Gertjan Willems 

Gertjan geeft een financieel beeld van 2025 en verder. Te zien is dat in 2026, 2027 en 2028 een 

tekort staat. Sociaal domein de grootste post van de gemeentebegroting. In 2024 was dit 90 miljoen 

euro, in 2025 96,8 miljoen euro. Het saldo overschot (buffer) is in deze jaren verkleind, de gemeente 

teert in op vermogen. Bij de begroting zit ook een highlight sociaal domein, punten waar het sociaal 

domein extra aandacht voor gaat hebben in 2025. 

Op financien.rijswijk.nl zijn de begrotingen te vinden. Waarstaatjegemeente.nl is ook een 
interessante website.  
In de halfjaarrapportages en de jaarrekening is goed bij te houden of alles bereikt wordt wat het plan 
was, hoe het gedaan is en hoeveel het gaat kosten. Daar kan de ASD de ambtenaren ook over 
bevragen en via deze rapportages kan de ASD ook kijken hoe het gaat. 
Voor de terugblik van de begroting 2024 is de oproep aan de ASD: laat je erover informeren. Wat 
gaat goed, wat kan beter. 
De komende periode zal ook gekeken worden hoe het gat van 10 miljoen euro van de komende jaren 
kan worden gedicht. Dit is een uitdaging in het sociaal domein waar we te maken hebben met de 
meest kwetsbare inwoners.  
De ASD vraagt of al duidelijk is wat de discussieonderwerpen zijn? Gertjan antwoordt dat er 
openeinderegelingen zijn, voor een grote hoop is het lastig om invloed op uit te oefenen maar er 
moeten wel ombuigingen plaatsvinden, bijvoorbeeld bij jeugdzorg. Waar de ruimte zit, wordt een 
thema. Wat zijn wettelijke taken en wat niet. De niet wettelijke taken staan heel erg op het spel, 
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bijvoorbeeld bepaalde subsidieregelingen. Preventieregelingen hoeven niet maximaal te zijn, dit 
hoeft bijvoorbeeld geen 4 miljoen euro te kosten maar kan ook 400.000 euro zijn.  
De ASD merkt op dat alle regelingen tot 130% van het wettelijk sociaal minimum inkomen gelden, er 
vallen dus veel mensen onder die regelingen. Is dat een keuze die staat? Gertjan licht toe dat de 
wettelijke grens inderdaad 110% is en dat het inderdaad de vraag is of dat vol te houden is. Dit is aan 
het college.  
De gemeente probeert de meest kwetsbare groepen niet te raken, het is belangrijk om te bedenken 
welk effect en welk rendement iets heeft.  
Een taak van de ASD zou kunnen zijn om het college te waarschuwen.  
Rond het kaderdebat in juli komen voorstellen over bezuinigingen. 
De ASD vraagt hoeveel van de 90 miljoen euro in de begroting sociaal domein, te beïnvloeden is door 
locatie politiek. Gertjan schat dat dit grofweg 20 miljoen euro is. 60/70 Miljoen euro betreft 
openeinderegelingen die moeten. Rond de 20 miljoen euro is bespreekbaar. 
 
Terugkoppeling vanuit Gertjan: op welk moment kan de ASD het beste advies uitbrengen aan het 
college over de begrotingen?  
 
 
Voortgang van het programma vernieuwing financiële dienstverlening met Brigitte de Niet  
Brigitte licht de toegezonden presentatie toe. Er zijn 5 actielijnen, m.b.t. de volgende actielijnen: 

- Actielijn toegang 
Wat nog gaat gebeuren in actielijn toegang: website en met serviceteam meer wijkgericht 
werken (pilot van een half jaar). Gekeken is welke wijken hier de meeste behoefte aan 
hebben. 

- Actielijn samenwerking 
Er wordt geprobeerd binnen de dienstverlening zoveel mogelijk afstemming te krijgen. In 
gezamenlijkheid worden oplossingen gezocht, dit wordt als een verbetering ervaren. Er is een 
goede oplossingsrichting van casussen.  

- Actielijn vernieuwingen 
Prettig in de plus trajectregisseur, aangevraagd om te behouden financiële middelen. Het 
programma gaat nu lopen tot de zomer 2025 i.p.v. tot einde 2025 omdat de doelen 
grotendeels zijn behaald. Het meeste wat loopt is alweer uitgezet bij de lijn.  
 

Uit te brengen adviezen aan B&W  
Re-integratieverordening Participatiewet Rijswijk 2023 met Sudesh Bisoendial  
Sudesh heeft een oplegger gestuurd naar de ASD. De ASD vraagt wat de grootste doelgroep is. 
Sudesh antwoordt dat dit iedereen is dit onder de begripsbepaling arbeidsbeperkten valt. Sudesh 
licht toe dat voor 119 mensen gebruik is gemaakt van de loonkostensubsidie. Er zijn 25 mensen die 
naar een arbeidsplaats/dienstverband gaan. 185 Mensen hebben een jobcoach/begeleiding 
werkplek.  Ongeveer 1100 mensen vallen in trede 1 en 2 in de participatieladder. Beschut werk 
betreft 26 mensen. 
De verordening is beleidsarm. Als het college instemt, gaat de verordening naar de gemeenteraad en 
daarna gaan er beleidsregels ingevuld worden. Er is ruimte om bepaalde premies vast te stellen en 
om zaken in te vullen. De verordening werkt met terugwerkende kracht.  
De ASD vraagt wat als mensen bezwaar hadden willen maken op basis van de verordening. Sudesh 
antwoordt dat de gemeente laat is met de vaststelling. Er is wel al een regionale toolbox 
geïntegreerd. Vanaf 2023 wordt al zo gewerkt. Arbeidsbeperkten weten de gemeente te vinden: er is 
sprake van een forse toename geweest/   
  
De ASD besluit positief te adviseren en kijkt met interesse uit naar de uitwerkingen in de 
beleidsregels. 
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Mededelingen 

Terugkoppeling afspraak voorzitter ASD met wethouder Gijs van Malsen  
De weerslag van de landelijke politiek en geldstromen komt ook naar Rijswijk. 
De uitvoeringsagenda van de armoedevisie komt in januari/februari naar de ASD, verzocht wordt 
daar goed naar te kijken. 
Voor de regionale woon-zorgvisie wordt ook gekeken naar de opstelling van verschillende 
gemeenten om ons heen. 
Digitale werken, advisering en gevoeligheid stukken: gekeken wordt naar een systeem voor 
archivering en er wordt bekeken of VOG’s voor de leden nodig zijn. Planmatig werken is noodzakelijk.  
 
Terugkoppeling diner met adviesraden en college  
De ASD vond het een geslaagde avond. Waarschijnlijk keert dit jaarlijks terug. De voorzitters van de 
adviesraden komen op 23 januari samen. De volgende keer wordt bekeken of er meer interactie 
tussen de adviesraden kan zijn.  
 
Stand van zaken aangaande invulling vacatures  
Er zijn tot nu toe 4 sollicitanten.  
 
Gesprek Kim 
De bezuinigingen zorgen ook binnen het team voor veel veranderingen.  
Ambtenaren worden met initialen of algemene aanspreektitel in de notulen opgenomen.  
 

Overige bespreekonderwerpen 

Participatie 
Dit is akkoord, de ASD maakt een brief voor het college. 
 
Verslag sterke sociale basis  
Ter kennisgeving. 
 
Verzoek m.b.t. regionaal onderzoek over het resultaatgericht werken bij ‘diensten’ (huishoudelijke 
hulp en begeleiding) in de Wmo 
De vragenlijst is beschikbaar, 2 leden kijken hiernaar.  
 
Mail over advies inclusie en antidiscriminatie agenda 
Ter kennisgeving. 
 
Besluitenlijst ASD d.d. 6 november 2024  
De jaarplanning komt eraan, die wordt gelegd naast de highlights van de begroting leggen.  
Een antwoord op het advies integrale inclusie en anti-discriminatie komt niet meer. Antwoord op het 
advies Visie op armoede en schuldenpreventie komt nog. De besluitenlijst wordt vastgesteld.  
 

Voorzittersoverleg H10 

Ingekomen stukken 

Mail over werksessie m.b.t. Welzijns- en armoedebeleid 
Ter kennisgeving. 
 
Armoedevrij Rijswijk, versie 2 
Ter kennisgeving. 
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Mail over de vijf principes van ‘werken vanuit de bedoeling’  
De ASD begrijpt principe 2 niet, daar zou wat meer uitleg over nodig zijn. 
 
Mail over Omgevingsvisie Rijswijk 
Ter kennisgeving. 
 
Reactie B&W op advies Beleidsregels ontheemden Oekraïne 2025 
Ter kennisgeving. 
 
Reactie B&W op advies nieuwe verordening maatschappelijke ondersteuning Rijswijk 2025 
Ter kennisgeving. 
  
Verzonden stukken 

Rondvraag 

Geen vragen. 

Sluiting 

Bijzondere dank aan de 4 ASD leden die vertrekken en 2 termijnen in de ASD lid (en daarvoor ook nog 
voorlopers) zijn geweest.   
 


